
  

  

Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

  

Odprta seja Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS dne 2. 11. 2011 ob 15.00 v sobi št. 106, 

fizikalni seminar F5 

  

Prisotni: C. Filipič, M. Gams, Z. Jernejc, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, M. Štraus, I. Zajc 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov: I. Falnoga, A. Fekonja, J. Jakofčič, R. Pergarec, G. Tavčar, 
D. Zupančič 

Drugi - prisotni: P. Cevc, 

  

1.            Predstavitev prostorskega plana IJS in zbiranje pripomb 

Matjaž Gams nam je predstavil grafične načrte vodstva IJS za novo, celovito, prostorsko ureditev Instituta 
za prihodnjih pet let. Sprememba vhoda pred zgradbo CNT I., nadgradnja glavne stavbe, rušenje delavnic 
in pozidava novega objekta, prostorska ureditev notranjega parka (zelenice), gradnja objekta CNT II. 

Na tem sestanku smo začeli zbirati pripombe in želje, da bi bila prostorska ureditev IJS za delavce 
ekonomična in prijazna. Pripombe bomo zbirali v naslednjih mesecih tudi po odsekih oz. delovnih enotah 
in jih združene z argumenti za in proti posredovali vodstvu IJS. 

Predlogi, zbrani na sestanku 2. 11. 2011: 

  

1.) Institut kupi zgradbo IEVT v celoti in se seli oz. širi na njihovi lokaciji, kjer je dovolj prostora tudi za 
parkirna mesta oz. parkirno hišo (zdi se nam idealna rešitev). 

2.) Predlog, naj bo notranji park (med glavno stavbo in mehansko delavnico) brez avtomobilov, kar 
podpiramo s pripombo, naj čimveč starih dreves ostane. Ne strinjamo se s posaditvijo novih brez, saj so 
alergene za nekatere dele populacije pa tudi zamenjava bi uničila sedanja lepa in raznolika drevesa. 

3.) Smo proti širitvi biokemije na sedanji lokaciji v smeri proti cesti, saj bi s tem izgubili določeno število 
parkirnih mest. Namesto prizidka biokemije predlagamo garažno hišo, pa še to le v primeru, da se ne 
pridobi zadosti parkirnih mest drugje. 

4.) Če IJS ne najde ustrezne rešitve parkiranja zunaj območja IJS, naj se zgradi parkirna hiša v enem ali 
dveh nadstorpjih na mestu odbojkarskega igrišča. Na lokaciji pred glavno stavbo, smo proti  proti 



predelavi obstoječih parkirišč v zelene površine, menimo, da je potreba za zaparkiranjem prevelika, poleg 
tega pa asfaltna površina pred pred glavno stavbo omogoča nekatere prireditve, lahko pa bi se zgradila 
eno ali dvo etažna hiša pod zemljo. 

5.) Želeli bi vedeti, ali ima IJS dovolj velika sredstva za izvedbo načrtov posebej v prihajajočih časih. 

6.) Pozdravljamo celovit prostorski načrt in pričakujemo podrobno debato in zbiranje pripomb ter izvedbo 
v okviru možnosti in želja z upoštevanjem vseh zaposlenih na IJS. 

Točki dnevnega reda: 

2.            pregled zapisnika 5. 10. 2011 in 19. 10. 2011 in 

3.            Razno 

zaradi premalo časa nista bili obravnavani. 

  

  

  

  

Seja je bila končana ob 16.15. 

Sejo je vodil Matjaž Gams.                                                                                                          Zapisala: Metka 
Štraus 

Ljubljana, 3. 11. 2011 

  
Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS                       
 


